
 
 

Årsmötesprotokoll för IS Emtarna 8 februari 2017 i klubbhuset 
 

§1 Leif Skoglund hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Leif valdes till 
ordförande för mötet. 
 
§2  Tina Persson valdes som sekreterare för mötet. 
 
§3 Oskar Anderssonn och Lena Rundin valdes till protokolljusterare samt rösträknare. 
 
§4 Årsmötet beslutade att godkänna utlysningen av mötet 
 
§5 Årsmötet beslutade att godkänna föredragningslistan, med undantag för att §12b skall 
ändras från två till tre ledamöter för en tid av två år. 
 
§6 Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes av årsmötet. 
 
§7 Förvaltningsberättelsen samt Resultat och Balansräkning för 2016 lästes upp och 
godkändes av årsmötet. 
 
§8 Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes av årsmötet. 
 
§9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§10 Årsmötet beslutade att låta medlemsavgifterna vara oförändrade. 250 kr för enskild och 
500 kr för familj med barn upp till 18 år. 
 
§11 Årsmötet godkände budget och verksamhetsplan för 2016. 
 
§12 a. Årsmötet beslutade omval av Leif Skoglund som styrelseordförande för en tid av 1 år. 
 
§ 12 b. Årsmötet valde Daniel Chöler, Stina Lindgren och Lena Rundin som ledamöter för en 
tid av 2 år. 
 
§12 c. Årsmötet beslutade omval av Per-Arne Västlund och nyval av Henrik Andersson som 
suppleanter för en tid av 1 år. 
 
§12 d. Årsmötet beslutade omval av revisorerna Per Wallin och Olof Olsson för en tid av 1 år. 
 
§12 e. Årsmötet valde revisorsuppleanterna Olle Nilsson och Kerstin Nilsson för en tid av 1 
år. 
 
§12 f. Årsmötet valde Oskar Andersson som sammankallande ledamot i valberedningen för 
en tid av 3 år. Övriga i valberedningen är Annelie Spångberg (1 år) och Gunilla Ramström (2 
år). 

http://www.ostra-amtervik.se/ise/mainstart.php


§13 Övriga frågor: Thomas Lindgren lät meddela att de svarta träningsoverallerna som 
Emtarna beställt de senaste åren snart kommer att utgå ur sortimentet. Det har funnits en 
efterfrågan bland spelarna i herrlaget om att få beställa nya träningsoveraller inför 
kommande säsong. Thomas fick i uppdrag att komma med förslag på hur den nya 
träningsoverallen kan tänkas se ut i framtiden. Svarta byxor och koboltblå tröja nämndes 
som ett förslag, så lite olika modeller av dessa färgkombinationer kommer att ses ut. 
 
Avtalet mellan IS Emtarna och Pulsen har löpt ut, lät Bosse Nilsson meddela. Thomas åtog sig 
att kolla med Johan Andersson angående detta.  
 
§14 Leif tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 
 

 
 
________________________  _________________________ 
Ordförande: Leif Skoglund   Sekreterare: Tina Persson 
 
 

 
 
 
________________________  _________________________ 
Justerare: Oskar Andersson   Justerare: Lena Rundin 
 


